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PROTOKÓŁ Nr VIII/15  

z obrad VIII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 26 października 2015 roku 

 

VIII sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu Pana Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się w dniu 26 października 2015 roku  

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego przy ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. 

Obrady VIII sesji rozpoczęły się o godzinie 900, zakończyły o godzinie 1010.  

Sesję protokołował Piotr Daniło.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady VIII sesji 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem są one 

prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). Podczas otwarcia obrad 

nieobecni byli radni: Jan Radkiewicz oraz Maria Ryżyk. 

W obradach uczestniczyli również:  

1. Pan Ryszard Anusiewicz – Sekretarz Powiatu 

2. Pani Nina Tymińska – Skarbnik Powiatu, 

3. Pani Julita Fidziukiewicz – Radca Prawny, 

4. Pan Lech Januszko – zastępca Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska, 

5. Pani Beata Dawidziuk Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy, 

6. Pan Leszek Aleksiejuk – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, 

7. Pani Marzena Pogorzelska-Ciołek – Zastępca Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego 

im. T. Kościuszki w Bielsku Podlaskim, 

8. Pan Andrzej Stepaniuk - Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego z BJN im. B. 

Taraszkiewicza w Bielsku Podlaskim, 

9. Pan Romuald Margański – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. Marszałka Józefa Klemensa 

Piłsudskiego w Bielsku Podlaskim, 

10. Pani Alina Baranowska - Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. Władysława Stanisława 

Reymonta w Bielsku Podlaskim, 

11. Pan Bolesław Hryniewicki - Dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej  

w Bielsku Podlaskim, 

12. Pan Bogdan Komarzewski - Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego, 

13. Pan Tadeusz Leszczyński - Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, 
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14. Pan Anatol Grzegorz Tymiński – Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych  

i Rozwoju Lokalnego 

15. Pan Andrzej Niewiński - Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu. 

(lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich obecnych, po czym zwrócił się  

z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad, który radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem (zaproszenie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 3 

do protokołu).  

Przewodniczący Rady wobec braku uwag przystąpił do realizacji porządku obrad 

zaproponowanego w zaproszeniu na sesję: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z VII. sesji Rady Powiatu.  

4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku 

o stanie środowiska na terenie powiatu bielskiego. 

6. Informacja pn.: „Sytuacja w zakresie bezrobocia w powiecie bielskim w 2015 roku”. 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, przygotowaniu do 

nowego roku szkolnego oraz o wynikach sprawdzianu i egzaminów zewnętrznych  

w szkołach prowadzonych przez powiat bielski. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Bielskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2016 rok wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie Powiatu Bielskiego na realizację inwestycji drogowej. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Bielskiego na 2015 r. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu  

w Bielsku Podlaskim z dnia 18 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2015 – 2022. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2016 rok. 
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14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z wyników 

kontroli funkcjonowania II Liceum Ogólnokształcącego z BJN im. B. Taraszkiewicza  

w Bielsku Podlaskim.  

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 3 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi protokół 

Nr VII/15 z obrad VII sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 24 września 2015 roku, był 

wyłożony do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa 

Powiatowego (pok. nr 206) oraz był dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do 

w/w protokołu nie wpłynęły. Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zgłosić pytania  

i wnioski do w/w protokołu. 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”, 0 przeciwnych  

i 1 wstrzymującym się przyjęła protokół Nr VII/15 z obrad VII sesji Rady Powiatu z dnia  

24 września 2015 roku.  

 

Ad 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji Przewodniczący 

Rady zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę Bielskiego. 

 Głos zabrał Starosta Bielski Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, iż radni 

przed rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). Następnie 

przedstawił najważniejsze zagadnienia, którymi zajmował się Zarząd Powiatu w okresie 

sprawozdawczym, ujęte w omawianym sprawozdaniu. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w dyskusji 

na temat przedstawionego sprawozdania.  

Głos zabrał Wicestarosta Pan Piotr Bożko, który uzupełnił informacje podane przez 

Starostę o wiadomości dotyczące sprzedaży dwóch lokali, stanowiących własność Powiatu 

Bielskiego: lokalu mieszkalnego nr 5 położonego na I piętrze budynku przy ul. Szkolnej 12A 

oraz łączną sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 6 położonego na I piętrze budynku przy ul. 11 

Listopada 4 w Bielsku Podlaskim i lokalu użytkowego znajdującego się w podpiwniczeniu 

budynku. 
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Wobec braku dalszych uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad 

zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się ze 

Sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad 5 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Informacji 

Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku o stanie 

środowiska na terenie powiatu bielskiego” (informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Józef Michałowski zapytał, czy w kolejnych latach będą zapewnione środki na 

demontaż i utylizację azbestowych pokryć dachowych. Radny zauważył, iż wielu posiadaczy 

budynków z tego typu dachami nie podejmuje się ich wymiany ze względu na bardzo 

wysokie koszty. 

Pan Lech Januszko – zastępca Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska poinformował, iż nie jest kompetentny do udzielenia odpowiedzi na zadane 

pytanie, gdyż dofinansowaniem demontaż i utylizację azbestowych pokryć dachowych 

zajmuje się Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Białymstoku. Z posiadanych przez 

niego informacji wynika jednak, że indywidualne pozyskiwanie środków przez osoby 

fizyczne jest niemożliwe, że względu na funkcjonujący system, w którym jako centrum 

organizacyjne funkcjonuje gmina. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska rozpatruje 

wnioski gmin w tej sprawie i uruchamia proces finansowania przedsięwzięć w cyklach 2-3-

letnich. 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym 

punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną informacją.  

 

Ad 6 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – informacji pn.: 

„Sytuacja w zakresie bezrobocia w powiecie bielskim w 2015 roku” (informacja stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy chcą zabrać 

głos w tym temacie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Ad 7 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Informacji  

o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, przygotowaniu do nowego roku 



Protokół Nr VIII/15 z obrad VIII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 26 października 2015 r.             Strona 5 

szkolnego oraz o wynikach sprawdzianu i egzaminów zewnętrznych  

w szkołach prowadzonych przez powiat bielski” (informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy chcą zabrać głos w tym 

temacie.  

 Starosta uzupełniając rozpatrywany materiał poinformował, iż celem i misją szkół jest 

dobre kształcenie młodzieży. Szkoły wykonały duży wysiłek organizując kształcenie, co 

przełożyło się wysoki poziom nauczania – wyższy niż średnia wojewódzka. Przodują w tym 

oba licea ogólnokształcące – I i II. Dążymy do 100% zdawalności matury w liceach. Szkoły 

zawodowe odnotowały przyzwoity poziom zdawalności egzaminów zawodowych, choć 

sytuacja powinna tu być znacznie lepsza – współpraca z przedsiębiorstwami budowlanymi 

powinna bardziej motywować uczniów i nauczycieli do podnoszenia swoich kwalifikacji. 

Ambicją władz Powiatu jest utworzenie centrum kształcenia zawodowego. Starosta ocenił 

poziom edukacji w Powiecie jako dobry, ale zapewnił, że działania polepszające stan oświaty 

nie będą zatrzymane.  

Radny Władysław Jagiełło zapytał o stan bazy sportowej w szkołach 

ponadgimnazjalnych. Ponadto przypomniał, iż kiedyś w szkołach był nauczany przedmiot: 

„przysposobienie obronne”. Priorytetem i punktem honoru każdej szkoły było wówczas 

posiadanie strzelnic sportowych. Radny zapytał, co stało się z tymi strzelnicami i czy 

przewidywany jest rozwój strzelectwa, w tym także budowa strzelnicy sportowej w powiecie? 

Starosta odpowiadając na zapytanie radnego wyjaśnił, iż na rozbudowę bazy sportowej 

poczyniono znaczne nakłady i są tego efekty: zbudowano boisko Orlik i przebudowano halę 

sportową przy Zespole Szkół Nr 1 oraz przebudowano boisko przy Zespole Szkół nr 4. 

Obecnie oczekiwana jest konsumpcja efektów podjętych działań – baza sportowa musi być 

właściwie wykorzystana i rozliczona. Celem, do którego dążą władze powiatu jest budowa 

hali sportowej przy I Liceum Ogólnokształcącym, następnie Orliki lekkoatletyczne. Ponadto 

należy myśleć o rozbudowie i modernizacji zaplecza sportowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym i Zespole Szkół Nr 4. W bieżącym roku podpisane zostało porozumienie 

zawarte pomiędzy samorządami i przedsiębiorcami oraz stowarzyszeniami sportowymi  

w sprawie rozwoju koszykówki. Już na etapie szkół ponadgimnazjalnych powinna 

następować specjalizacja i promocja zawodników. 

Odnośnie budowy strzelnic Starosta stwierdził, iż należy unikać zbrojenia się, a on 

sam jest z natury pacyfistą. Nie jest też potrzebna strzelnica w każdej miejscowości. Każda  

z nich powinna spełniać jakieś wymogi i standardy, a to oznacza znaczne koszty ich budowy. 

Nie mamy działających klubów strzeleckich, natomiast Policja ma własną strzelnicę  

w Białymstoku. Jeśli rząd podejmie decyzję w sprawie rozwoju organizacji strzeleckich  

i paramilitarnych i zapewni wsparcie – wówczas Powiat poprze takie działania. 
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 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną informacją.  

 

Ad 8 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu Bielskiego  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok” (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych  

z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie, jednocześnie informując, iż wniosek do 

przedmiotowego materiału zgłosiła Komisja Rozwoju Gospodarczego, a Zarząd Powiatu 

udzielił odpowiedzi (stanowisko Zarządu Powiatu w odpowiedzi na zgłoszony wniosek 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 Radny Piotr Łobasiuk zauważył, iż przedstawiciele organizacji pozarządowych nie są 

powoływani do składu komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na realizację 

zadań publicznych, a więc o wszystkim decyduje Zarząd Powiatu. Tymczasem wniosek 

Komisji miał na celu wsparcie i upowszechnienie inicjatyw społecznych. Każdy ma inną 

wrażliwość i inne spojrzenie na sprawy społeczne, a w prowadzonej dyskusji wyłaniane są 

najlepsze decyzje. Radny stwierdził, iż dobrą sprawą byłoby rozszerzenie składu komisji 

konkursowej, natomiast wykluczyć można byłoby z jej składy tylko tych, którzy będą 

zaangażowani w ubieganie się o środki na realizację zadań publicznych. 

 Wicestarosta zauważył, iż przepisy prawa nie naruszają norm demokratycznego 

konstytuowania się komisji konkursowej, o czym świadczy wieloletnie funkcjonowanie 

przyjętego modelu, nie negowanego też przez organy nadzoru. Natomiast propozycja radnego 

i Komisji Rozwoju Gospodarczego jest sprzeczna z prawem, które Radzie Powiatu nadaje 

kompetencje do uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

powołanie komisji przypisując do wyłącznej kompetencji Zarządu Powiatu. Z tego względu 

Wicestarosta zaapelował, aby radni nie postrzegali stanowiska Zarządu jako próby 

uzurpowania sobie wyłączności do powoływania komisji.  

 O godzinie 936 na salę obrad przybyła radna Maria Ryżyk. Od tej chwili w obradach 

brało udział 16 radnych. 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym 

punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/71/15 w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy Powiatu Bielskiego z organizacjami pozarządowymi  
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i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok (uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu).  

 

Ad 9 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2016 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi  

i jego parkowanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr VIII/72/15 w sprawie 

ustalenia na 2016 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi  

i jego parkowanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu (uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

 

Ad 10 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu 

Bielskiego na realizację inwestycji drogowej” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos  

w tej sprawie. Jednocześnie poinformował, iż wniosek do przedmiotowego materiału zgłosiła 

Komisja budżetu i Finansów, a Zarząd Powiatu udzielił odpowiedzi (stanowisko Zarządu 

Powiatu w odpowiedzi na zgłoszony wniosek stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymującym się, podjęła uchwałę Nr VIII/73/15 w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu Bielskiego na realizację 

inwestycji drogowej (uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

 

Ad 11 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na  
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2015 r.” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymującym się, podjęła uchwałę Nr VIII/74/15 w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Bielskiego na 2015 r. (uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

 

Ad 12 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  

z dnia 18 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Bielskiego na lata 2015 – 2022” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/75/15 w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 18 grudnia 2014 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata  

2015 – 2022 (uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

 

Ad 13 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2016 rok” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu). Poprosił radnych  

o zabieranie głosów w dyskusji. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/76/15 w sprawie 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2016 rok (uchwała stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu).  

Ad 14 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z wyników kontroli funkcjonowania 
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II Liceum Ogólnokształcącego z BJN im. B. Taraszkiewicza w Bielsku Podlaskim” 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych czy chcą zabrać głos w tym temacie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Ad. 15 

 Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania radnych, Przewodniczący 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zechcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

 Radny Piotr Łobasiuk odczytał i złożył na ręce Przewodniczącego Rady wniosek  

w sprawie podjęcia działań zmierzających do poprawienia widoczności i bezpieczeństwa 

ruchu drogowego na drodze powiatowej Strabla – Rajsk (wniosek w załączeniu - załącznik nr 

23 do protokołu). Ponadto radny odczytał i przedłożył interpelację w sprawie nakładów, jakie 

poniósł Powiat Bielski na drogach Bielsk Podlaski – Orla i Bielsk Podlaski – Strabla 

(interpelacja w załączeniu - załącznik nr 24 do protokołu).  

 Radny Władysław Jagiełło zwrócił uwagę na fakt wykorzystywania przez Pogotowie 

Ratunkowe terenów przy placówce pogotowia przy ul. Rejonowej w Bielsku Podlaskim, a nie 

przy szpitalu, gdzie za ogromne pieniądze wybudowano lądowisko, obecnie mało 

wykorzystane. Zapytał jednocześnie, czy jest możliwy powrót do działającego dawniej 

systemu, kiedy Pogotowie miało swoją siedzibę przy szpitalu. Następnie radny odczytał i 

złożył pismo zawierające wniosek w sprawie podjęcia działań zmierzających do zmiany 

organizacji ruchu drogowego na skrzyżowaniu ulic Piłsudskiego i Żwirki i Wigury w Bielsku 

Podlaskim. 

 Starosta odpowiadając na wnioski radnego Piotra Łobasiuka przypomniał, iż  

na sesji Rady Powiatu w czerwcu br. przedstawione zostały propozycje dotyczące poprawy 

infrastruktury drogowej w powiecie. Obecnie zostają poruszone nowe problemy, za które 

wszakże radni nie chcą ponosić odpowiedzialności, czego przykładem była publiczna 

deklaracja radnego Władysława Jagiełło o dokonanych przez niego ustaleniach  

z Marszałkiem Województwa dotycząca zmiany kategorii drogi powiatowej Bielsk Podlaski – 

Topczewo do kategorii drogi wojewódzkiej. Zarząd Powiatu wystąpił z pismem do Marszałka 

z propozycją przejęcia tej i innych dróg powiatowych, jednak spotkało się to z odmową. 

Skutkiem tego jest konieczność poniesienia znacznych nakładów na poprawę stanu 

technicznego dróg: Bielsk Podlaski – Narew, Bielsk Podlaski – Topczewo oraz Brańsk – 

Dołubowo. Wyjściem z tej sytuacji może być ponowne przekonanie Marszałka przez radnego 

Władysława Jagiełło, by decyzja w sprawie przekwalifikowaniu dróg uległa zmianie. 

 Odnosząc się do sprawy pogotowia Ratunkowego Starosta przypomniał, iż podlega 
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ono Marszałkowi Województwa, który kiedyś przeprowadził jednostkę na ul. Rejonową  

w Bielsku Podlaskim. Decyzja ta została podjęta wbrew woli władz Powiatu. Obecnie  

w pomieszczeniach zajmowanych niegdyś przez Pogotowie mieści się przychodnia POZ. 

Kwestia lądowiska dla śmigłowców jest ściśle obwarowana przepisami prawa, muszą być 

spełnione ostre standardy, a pogotowie musi dowieźć pacjenta do szpitala, by zabrano go do 

innej placówki transportem lotniczym. W nagłych przypadkach śmigłowce mogą lądować 

nawet w terenie. Kwestia poruszona przez radnego również powinna być wyjaśniona  

z Marszałkiem Województwa. 

 W kwestii rozbudowy skrzyżowania ul. Żwirki i Wigury z ul. Piłsudskiego w Bielsku 

Podlaskim Starosta poinformował, iż Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie 

zezwala na dobudowywanie dodatkowych pasów do skręcania w prawo. Starosta zaapelował, 

by takich pretensji nie zgłaszano Zarządowi Powiatu, lecz działano na własną rękę. 

 Radny Władysław Jagiełło sprostował, iż nie zgłasza pretensji do Zarządu a jedynie 

prosi o przekazanie jego wniosku Generalnej Dyrekcji Dróg krajowych i Autostrad  

 Wicestarosta poinformował, iż w czasie prowadzonej dyskusji skontaktował się  

z dyrekcją szpitala w sprawie lądowania śmigłowców Pogotowia Ratunkowego przy ul. 

Rejonowej. Dyrekcja SPZOZ wyraziła zdziwienie taką sytuacją. Wicestarosta zwrócił uwagę, 

że to jednak nie władze Powiatu i szpitala kreują taką sytuację, lecz wpływa na to mają przede 

wszystkim działania NFZ, jak choćby kuriozalny podział powiatu na rejony 

przyporządkowane do różnych ośrodków, gdzie świadczona jest nocna i świąteczna opieka 

ambulatoryjna. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym 

punkcie. 

 

Ad. 16 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne, Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy zechcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

 Radny Krzysztof Jaworowski wyraził zdziwienie postawą niektórych radnych, 

odwołujących się do posiadanych wpływów w różnych kręgach władzy publicznej,  

a następnie usiłujących obciążyć Zarząd Powiatu inicjowanymi przez siebie działaniami. 

Zaapelował, by unikać takich populistycznych działań przed kamerami telewizji. 

 Radny Piotr Łobasiuk wyraził swój sprzeciw wobec wystąpienia przedmówcy, 

argumentując, iż pewne zamierzenia w sprawie infrastruktury drogowej w powiecie bielskim 

zostały przekazane na sesji w kwietniu w opracowanym przez Zarząd Powiatu dokumencie. 

Sprawy poruszone obecnie w dyskusji na sesji odwołują się więc do deklaracji i zamierzeń 

Zarządu Powiatu. Podkreślił, i ż jako radny ma prawo – i  nikt mu tego prawa nie zabierze – 
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występować z zapytaniami o sprawy ważne dla mieszkańców Powiatu, a w jego 

wystąpieniach nie było żadnej złej woli. 

 

Ad. 17 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym Przewodniczący 

Rady Powiatu o godzinie 1010 zamknął obrady VIII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołował:              PRZEWODNICZ ĄCY RADY  

 

Piotr Daniło                    Adam Miron Łęczycki  

 

 

 


